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90. születésnapja alkalmából köszöntötték Pru-
mek Dénes Gyulát. A szépkorú ünnepeltnek 
a jeles napon dr. Csáky András polgármester 
és ifj. Károly Ferenc, a körzet önkormányzati 
képviselője is hosszú, boldog éveket kívánt. 
Dénes bácsi villanyszerelőnek tanult, azután 

mozdonykazánfűtőként dolgozott a Hámán 
Kató Fűtőházban. Ezt követően jelentkezett 
katonának, ahol különböző beosztásokban 
szolgált 20 éven keresztül. Prumek Dénes a 
ceglédi laktanya után sem fejezte be a mun-
kát, nyugdíj mellett a termelőszövetkezetben 
dolgozott raktárosként. Amit ereje enged, azt 
a mai napig elvégzi legyen szó a kerti- vagy 
épp a házimunkáról. 

A hosszú élet titkáról azt mondta: „Ha rö-
viden szeretnék válaszolni, akkor azt mon-
dom nem szabad korán meghalni. Egy kicsit 
hosszabban oda kell az embernek figyelni 
magára.” Dénes bácsi mindennapjait gyer-
mekei mellett 4 unokája és 1 dédunokája 
teszi még szebbé.

90. szÜlEtésNaP
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GRatulÁluNK! 

Több mint 50 éves szakmai pályafutása miatt 
vehetett át emléklapot Veres 
Sándor kőfaragó a Cegléd 
és Térsége Ipartestülete ha-
gyományos évindító rendez-
vényén. 

Veres Sándor a kőfaragó 
szakmát 1974. szeptember 
4-től végzi, s a mai napig 
aktívan részt vesz benne. 
Számos műemlék került 
ki a keze alól, sok sírem-
léket alkotott, igény esetén 
az egyéni elképzeléseket is 
megvalósította. II. világhá-

borús emlékművek elkészítése mellett sok 
felújításban is részt vett, de több emléktábla 
bevésése is a nevéhez köthető.

A Deák Utcai Óvoda Süni csapata nyerte a 
XXI. Ovi Olimpiát. A Gál József Sportcsar-
nokban 12 óvoda mérte össze ügyességét. 
Második helyen a Százszorszép Evangélikus 
Óvoda Nyuszi csapata végzett, a harmadik he-

lyet pedig a Posta Utcai Óvoda Őzike csapata 
szerezte meg. Az óvodás csapatokat Raj Rita 
mellett Kőházi Ádám városi sportkoordinátor 
és Tóth Norbert, a felnőtt férfi kézilabda csapat 
vezetőedzője zsűrizte.
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A bedei csatára emlékeztek a törteli úti emlék-
helynél és Perczel Mór szobránál. 
A Pál-napi ütközet 176. évfordulóján az 
önkormányzat, pártok, intézmények és 

egyesületek képviselői helyezték el a meg-
emlékezés virágait. Kegyeleti megemlékezést 
nagytiszteletű Hánka Levente református 
lelkipásztor tartott.

jElEs ÜNNEP
95 éves ceglédi szépkorút köszöntöttek decem-
ber 10-én otthonában. Lócskai Dénesné Etelka 
nénit a polgármester, dr. Csáky András és a 
körzet önkormányzati képviselője, dr. Ferenczi 
Norbert is meglátogatta a jeles ünnepen. Etelka 
néni 1954-ben költözött Ceglédre, ezután a 
Pevdi-ben dolgozott húsz évig, onnan ment 
nyugdíjba. Férjével mintegy 70 évet éltek 
együtt. Etelka néninek egy lánya, két unokája 
és három dédunokája teljesíti ki életét. „Miért 
adott Isten nekem ilyen hosszú életet? Vagy 
rossz voltam vagy jó.” – kezdte derűsen a vá-

laszt a hosszú élet titkának kérdésére. Mint 
mondja: a titok szerinte a szerető családban 
és az összetartozásban rejlik. 

ElŐDÖNtŐ a sPORtCsaRNOKBaN

Grundbírkózó diákolimpiai területi elődöntőt tartottak 
a Gál József Sportcsarnokban. A sporteseményre Pest és 
Szolnok vármegyei iskolák nevezhettek csapatokat. Az 
alsó tagozatos gyerekeknek lelkesen küzdöttek, a leg-
jobb csapatok az országos döntőbe jutottak. Ceglédről 
a Várkonyi iskolából is nevezetek csapatok és a Tápió-
szőlős-Újszilvás általános iskolából is érkeztek gyerekek, 
hogy tudásuk legjavát nyújtva álljanak a szőnyegre.

176 éVE VOlt az ÜtKÖzEt
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Ismételten tájékoztatom Cegléd Város lakossá-
gát és adózóit, hogy Cegléd Város Önkormány-
zatának Képviselő-testülete 2024. november 21-
én – a helyi iparűzési adó kivételével – döntött 
a helyi adók mértékének 2025. január 1-jével 
történő emeléséről.

Az építményadóról szóló 28/2010. (XII. 
23.) önkormányzati rendelet szerint az adó 
mértéke 2011. január 1. óta 600 Ft/m² volt, 
ami a rendelet módosítása értelmében 780 
Ft/m2 lesz.

A magánszemélyek kommunális adójáról 
szóló 29/2010. (XII. 23.) önkormányzati ren-
delet szerint az adó mértéke – 2016 óta – 70 
m2 alatti ingatlan esetében 5.000 Ft/év, 70 m2 
feletti ingatlan esetében 10.000 Ft/év, beépí-
tetlen telek esetében 3.000 Ft/év volt. 

Ezek a mértékek 2025. január 1-jétől 70 m2 
alatti ingatlan esetében 6.500 Ft/év, 70 m2 fe-
letti ingatan esetében 13.000 Ft/év,  beépítetlen 
telek esetében 3.900 Ft/év emelkednek.

A kommunális adóról szóló önkormányzati 
rendelet 3/A. és 3/B. §-aiban rögzített ked-
vezményi és mentességi feltételek továbbra 
is hatályban maradnak.

Ezen ingatlanokat érintő helyi adónemek 
tekintetében az önkormányzati adóhatóság 

határozat formájában, 2025 januárban érte-
síti adóit a mértékváltásról, vagyis a fizetési 
kötelezettség változásáról.

Az adófizetési határidők (március 15. és 
szeptember 15.) nem változnak, ahogy az 
megfizetés módja sem.

A Cegléd Város Önkormányzatának ille-
tékességi területén eltöltött vendégéjszaka 
után a szállásadók 2016-tól 500 Ft/fő összeg 
beszedésére voltak jogosultak az idegen-
forgalmi adóról szóló 31/2010. (XII. 23.) 
önkormányzati szerint. 

Ez az összeg 2025. január 1-től 650 Ft/fő/
vendégéjszaka összegre emelkedik. 

A helyi iparűzési adóról szóló, jelenleg ha-
tályos 30/2010. (XII. 23.) Ök. rendeletben 
rögzített adómérték 2025. évben változatlan 
marad, az továbbra is 2%.

A mértékváltozásokkal kapcsolatban további 
tájékoztatást az Adóhatósági Iroda ügyintézői 
adnak, ügyfélfogadási időben.

Az elérhetőségek az Önkormányzat hiva-
talos honlapján megtalálhatóak:

https://cegled.asp.lgov.hu/telefonos-elerhe-
tosegek 

Dr. Diósgyőri Gitta
címzetes főjegyző

tÁjéKOztatÁs HElYI aDÓK MéRtéKéNEK 
2025-Ös VÁltOzÁsÁRÓl
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A január 23-i ülés is az al-
polgármester választással 
kezdődött. Dr. Diósgyőri Git-
ta címzetes főjegyző arról 
tájékoztatta a képviselőket, 
hogy Pest Vármegye Kor-
mányhivatalának főispánja 
törvényességi felhívást inté-
zett a testülethez. Dr. Tarnai 
Richárd a felhívásban 30 nap 
határidőt biztosított arra, 
hogy a Képviselő-testület 
megszűntesse az alpolgár-
mester hiány miatt fennálló 
mulasztásos törvénysértést. 
Ám később már szankciókra 
is számíthat a város. Hogy mi 

várható a folytatásban, ha újra 
eredménytelen a választás, 
arról a címzetes főjegyző tá-
jékoztatta a testületet. Beszélt 
arról, hogy a főispán döntésre 
fogja kényszeríteni a testü-
letet, addig még lehetőség 
van arra, hogy megegyezés 
születhessen.  Amennyiben 
bírósági szakig kerül, úgy a 
főispán csak a polgármester 
által javasolt személyre tehet 
javaslatot.  A testület – titkos 
szavazás mellett – 8 nemmel 
és 6 igennel ismét elutasította, 
hogy Hegedűs Ágota legyen 
az alpolgármester. 

A testület elé került az ön-
kormányzat gazdasági tár-
saságait érintő, cégstruktú-
ra módosítására vonatkozó 
anyag is.  A testület korábban 
arról határozott, készüljön 
egy átfogó vizsgálat az ön-
kormányzati tulajdonú gaz-
dasági társaságokról, mely 
elsősorban a hatékonyabb 
működést tűzi ki célul. A vizs-
gálat elkészítésével megbízott 
cég – a szerződésében szerep-
lő – résztanulmányt készítette 
el. A napirenddel kapcso-
latban módosító indítványt 
nyújtott be a Lokálpatrióta 
Klub nevében László Ágnes 
frakcióvezető. A módosító 
indítvánnyal kapcsolatban 
dr. Ferenczi Norbert frakció-
vezető pontosítást kért. Ennek 
eredményeképp az a döntés 
született, hogy a testület fel-
kéri a szakértői anyagot végző 
céget, hogy az önkormányzati 
cégek esetén a vizsgált idő-
szakot a Covid járvány alatti 
gazdálkodásra való tekintet-
tel, a 2022-24 évben rendel-
kezésre álló adatokra nézve 
külön is készítse el, illetve, 
a szakmai anyag mutassa ki, 

Mintegy harminc napirendi pontot tárgyaltak a képviselők – 
köztük az alpolgármester megválasztását, az önkormányzati 
cégstruktúra átalakítását és újabb parkolók kialakításának 
lehetőségét.

az IDEI éV ElsŐ tEstÜlEtI ÜlésE
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hogyan alakult a cégek saját 
bevétele az adott finanszírozás 
mellett évente. Dr. Ferenczi 
Norbert képviselői előterjesz-
tésében arra tett javaslatot: 
az önkormányzat 100%-ban 
tulajdonolt gazdasági társa-
ságainak ügyvezetői a Tu-
lajdonosi Bizottság számára 
készítsenek összefoglalót az 
önkormányzati határozattal 
hozzájuk telepített feladatok-
ról, illetve projektekről. 

Tárgyaltak a képviselők az 
új tisztséget viselő tanács-
nokok tiszteletdíjáról is. Az 
eredeti előterjesztés és ter-
vezet szerint a tanácsnokok 
tiszteletdíja a polgármester 
tiszteletdíjának 25 százalé-
ka lett volna. Ez havi bruttó 
515.500 Ft-ot jelentene szemé-
lyenként. A többségi frakció 
vezetője azt a módosítást 
kérte, hogy ez az arány ne 25 
százalék legyen, hanem 10, 
amely szerint bruttó 206.200 
Ft lesz a tanácsnokok tisztelet-
díja. A megmaradó összeget 
pedig kapja meg a Ceglédiek 
a Ceglédiekért Közalapítvány. 

A város polgármestere módo-
sítást kért, mely szerint felét 
ez az alapítvány, másik felét 
pedig a Toldy Ferenc Kórház 
Szív Alapítványa kapja, hogy 
mihamarabb összegyűljön 
a pénz a hiányzó ultrahang 
készülékre. Dr. Ferenczi Nor-
bert elmondta: ez akkor is 
megvalósulhat, ha az ő elő-
terjesztésük szerint döntenek 
a képviselők. Végül a többség 
szavazatával a Fidesz-Kdnp 
frakció javaslatát fogadta el a 
testület.  Kollár Zoltán képvi-
selő emlékeztetett: a Lokálpat-
rióta Klub frakciója korábban 
ugyanerre a 10%-os összegre 
tett javaslatot, amit akkor 
mégsem fogadtak el.

Tárgyalták a képviselők 
gépjármű-várakozóhelyek lé-
tesítésének előzetes vizsgálatát 
is. Az előterjesztés egyelőre 
a helyek kijelölését tűzte ki 
célul. Erre a célra, vagyis a 
parkolóhelyek bővítésére az 
idei évi költségvetésbe 30 
millió forintot terveznek be. A 
márciusi ülésen pedig várha-
tóan döntés is születhet majd 
a parkolóhelyek számáról és 
pontos helyéről. 

Az ülésen arról is döntöttek: 
támogatja a testület a Ceglédi 
Gyógyfürdő és Szabadidő-
központ, valamint a mellette 
található tó környezetének 
gyógyhellyé nyilvánítása 
iránti eljárásához szükséges 
településrendezési eszközök 
részleges módosításának kez-
deményezését. És elviekben 
támogatja a testület a város a 
IX. Alföldi Street Food Fesz-
tivál megrendezését, a pontos 
helyszínnel kapcsolatban a 
jövőben még egyeztetések 
folynak. 

A lakossági félórán két ceg-
lédi élt a lehetőséggel, hogy 
elmondja észrevételét, feltegye 
kérdéseit. 
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A Ceglédi Hírmondó mostantól lehe-
tőséget biztosít az önkormányzati 

képviselőknek, hogy fél-fél oldalban el-
mondják véleményüket a várost, a város 

fejlődését, a testület munkáját illetően. A 
következőkben neveik ABC sorrendjében 
közöljük azon képviselők írásait, akik éltek 
a lehetőséggel.

KÉSZÜL A KÖLTSÉGVETÉS
Február 15-ig kell elfogadni a városi költség-
vetést. Polgármester úr is hangsúlyozza, hogy az 

idei év nehéz lesz, mivel a 
bevételeink alatta maradnak 
az elmúlt évinek, és a kiadá-
saink már előre eldőltek. Már 
tavaly tudtuk, hogy az Ipari 
Park II. 650 milliójából csak 
a felét tudjuk visszafizetni, a 
másik fele idénre marad. A 

megkezdett beruházást az adófizetők pénzéből kell 
befejezni és újratervezni, mert a korábbi tervek 
lejártak. A kivitelezés is lejárt vízjogi engedélyek 
alapján indult meg, és csak papíron fejeződött 
be. Kiderült, hogy a kivitelező csak 13.840.000 
Ft értékű munkát végzett el, de 84 millió forintot 

kapott. A különbözet vita tárgya.  Hab a tortán, 
hogy új terv kell, ami alkalmazkodik a félkész ál-
lapothoz és az új vízjogi engedélyen alapul. Erre 
egy 6,2 millió forintos ajánlat érkezett és még a 
kivitelezéshez hozzá se fogtunk. Sajnos ezek az 
információk a polgármesteri beszámolóból eddig 
kimaradtak. Ennek egyébként minden hónapban 
a testület elé kell kerülnie, de soha nem szóltak 
egyetlen forint elköltéséről sem, pedig ez előírás 
lenne. Interjúk, megbeszélések, átadások említ-
ésszerű felsorolását láttuk csak hónapról hónapra.

Látva a szituációt, mi gazdasági szemléletű alpol-
gármesterért, vagy máshogy biztosított pénzügyi 
szakértelemért könyörgünk és társaságainkat saját 
hatáskörben hatékonyabbá tesszük. Nem politikai 
természetű tehát az alpolgármester személyéről 
szóló vita és nem is reménytelen. Tárgyalunk, és 
ha a gazdasági kontroll erősítésében meg tudunk 
egyezni, lesz megoldás.

GAZDASÁGi PRoGRAm 2024-2029.
A gazdasági program az önkormányzat részére 
helyi szinten határozza meg mindazon célki-
tűzéseket és feladatokat, amelyek a költségvetési 
lehetőségekkel összhangban, a helyi gazdasági 

adatok figyelembevételével 
– az önkormányzat által nyúj-
tandó kötelező és önként 
vállalt feladatok biztosítását 
szolgálják. A polgármester úr 
arról értesített, hogy a prog-
ram elkészítése elkezdődött 
és a lakosság részéről már 

számos javaslat érkezett, egyben megadja a lehe-
tőséget, hogy én is élhetek a szükséges fejlesztések 
kapcsán a javaslattétel jogával. 

Véleményem szerint ahhoz, hogy a gazdasági 

program megfeleljen a realitás és a következetesség 
elvének – tisztán kell látnunk a város anyagi kon-
dícióit illetően és látnunk kellene a városvezetés 
által számolt tendenciákkal. Nem hiszem, hogy 
van ember Cegléden, aki szerint nem szükséges 
az úthálózat felújítása, a közvilágítás fejlesztése, a 
csapadékvíz elvezetés megoldása, új belvárosi köz-
lekedési rend bevezetése, közterületek felújítása, 
középületek energetikai felújításának folytatá-
sa – ugyanakkor már most az is tudható, hogy 
ezen célok megvalósítása külön-külön is akkora 
nagyságrend, amely biztosan meghaladja a lehe-
tőségeinket. Arra szeretném kérni a polgármester 
urat, hogy legyen szíves tájékoztatást adni arról, 
hogy a ciklus alatt évenként mekkora fejlesztési 
forrásokkal számol és ehhez milyen fejlesztési 
irányt javasol, melyhez igazítottan szeretném 
megtenni az érdemi javaslataimat.

HORVÁTH JÓZSEF (CFE)

DR. FEREnCZI nORbERT (FIDESZ–KDnP)
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STREETFooD FESZiTVÁL  
A VÁSÁRTÉREN?

Legutóbbi testületi ülésre érkezett egy igény, 
hogy az évek óta nagy sikerekkel zajló Ceg-

lédi Streetfood Fesztivált 
a magán szervező az idei 
évben a Vásártéren szeretné 
megszervezni augusztus-
ban, tekintettel arra, hogy 
a Gyógyfürdő fejlesztése 
miatt a korábbi Fürdő mel-
letti terület építési terület 

lesz és ott nem valósítható meg. 
Véleményem szerint nagyon fontos ren-

dezvény ez a városban, hiába egy magán-
rendezvényről beszélünk és nem önkor-
mányzatiról.

Minden augusztusban több ezer embert 
mozgat meg a hazai előadók széles palettája, 
így semmiképpen sem szabad hagyni, hogy 
ez a rendezvény „eltűnjön” a városból, így 
jómagam támogatom.

Azonban az Újváros lakóinak érdekében, 
hangot kellett adnom az aggodalmaimnak, 
ugyanis a vásartér adottságai teljesen al-
kalmatlanok egy több napos, több ezer főt 
befogadó rendezvény lebonyolítására. Volt 
már próbálkozás több évvel ezelőtt majális 
szervezésre például, ahol óriási káosz volt és 
csak töredéke volt a résztvevők száma ehhez 
a rendezvényhez képest!

Az Újvárosszél lakóházai a közvetlen közel-
ben találhatóak, de azt gondolom ismerve a 
rendezvény hanghatásait, a rendezvény a többi 
újvárosi utcában is hallható lenne. 

Ezen kívül szintén fontos szempont a köz-
művesítettség hiánya a Vásártéren, a talaj vizes 
terület, a parkolási lehetőség hiánya kritikus 
egy ekkora rendezvénynél, és végül a tömeg-
közlekedés hiánya is fennáll.

Azt gondolom elhibázott döntés lenne, ha 
csupán az idő rövidsége miatt a vásártéri hely-
szín kerülne kiválasztásra, ami alkalmatlan a 
lebonyolításra. Sajnálom, hogy Polgármester 
úr ezen többnapos rendezvény megszervezését 
itt a vásártéren támogatta!

TiSZTELT CEGLÉDiEK!
Ismételten köszönöm a  4-es számú válasz-
tó körzet szavazóinak a bizalmát. 19 évvel 

ezelőtt nagyon messziről 
indultunk. Sok hiányos-
ságot (utak, járdák zárása, 
vízelvezetés, ívó víz hálózat 
kiépítés, közvilágítás bő-
vítés, körzet kitakarítás...) 
megcsináltunk.

Nagyon sok feladat vár 
még ránk mind kül mind belterületen amely-
hez forrásként nagyon fontos a pályázat fi-
gyelés és ehhez szükséges önerő biztosítása. 
(Ehhez nélkülözhetetlen az eltékozolt pénzek 
visszaszerzése)

Külön prioritást élvez a Törteli úti kerékpár 

út, a kül- és belterületi utak zárása, meglévők 
karbantartása. Mindezek mellett figyelemmel 
kísérem a körzetünket érintő két nagy be-
ruházást :az Alszegi, Széchenyi, Törteli  utak 
kereszteződésénél körforgalom kialakítása, 
valamint a Cegléd elkerülő út megépítésének 
elkezdését.

Köszönöm az eddigi nagyon sok meg-
keresést. Továbbra is forduljanak hozzám 
bizalommal. Tisztelettel:

Klément György 
Tel: 06209451941

IFJ. KÁROLY FERFEnC  (FIDESZ-KDnP)

KLÉMEnT GYÖRGY (FIDESZ-KDnP)
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Az elmúlt testületi ülésen ismételten több érde-
kes dolog történt, amely sokunkat felháboro-
dással tölt el. Alpolgármester választást ismét 
nem tartották fontos feladatnak a többségi 
frakció tagjai, az adófizetők pénzével játszva, 

a várost bírsággal fogják 
sújtani. A város fizeti az ő 
bosszújukat, hogy Takátsné 
Györe Anett nem kaphat-
ta meg az alpolgármesteri 
pozíciót. Ennek köszön-
hetően csinált magából 
gazdasági tanácsnokot. 

Érdekes eredménye, az Ökovíz-nél eltöltött 
nem túl sikeres munkájának végkimenetele.

A cégek központosítását elsődleges célként 
tűzték ki, saját hatalomvágyuk vezérli őket.

De, ami talán a legelszomorítóbb, az a követ-
kező szavazási eredmény. A saját maguknak 
megszavazott tanácsnoki tiszteletdíjuk, amely 
havi 515 ezer forintba kerül tanácsnokonként a 
város lakóinak, amelyből 15%-ot a saját maguk 
által irányított alapítványba csoportosítanak át. 
Polgármester Úr tett egy javaslatot, melyben 
előterjesztette, hogy ennek a több, mint 300 
ezer forintnak a felét a Ceglédi Toldy Ferenc 
kórház javára ajánlják fel. Ezt ők egységesen 
elutasították és az előbbiekben említett, álta-
luk vezérelt alapítványba irányították. Tehát 
az egyik zsebből a másikba tették helyezték át, 
az Önök adófizető forintjaikat. Tudjuk milyen 
körülmények uralkodnak az egészségügyi inté-
zeteinkben, ezt senkinek nem kell bemutatni.
De az, hogy az egészségügyi tanácsnok Kónya 
elvtársnő sem támogatta, elgondolkodtató….
saját szemünkkel láthatjuk kinek mi a fontos.

EGY ÖTLET A KÓRHÁZÉRT
Városunk közéletében néhány hete egy fel-
hívás tűnt fel. Eszköz vásárlás támogatására 
invitál, az „Alapítvány a szívbetegekért, a 

ceglédi kórházért”, röviden 
„SZÍV Alapítvány”. Ennek 
célja egy speciális ultra-
hang készülék beszerzése, 
amivel nem csak a ceglédi 
lakosoknak lehet segíteni a 
pontos diagnosztizálását és 

így a sikeresebb gyógyítását, hanem a Toldi 
Ferenc Kórház körzetében élőknek is. 

Tiszteletreméltó az ötlet, de most egy új 
program segítségével és egy kis összefogással 
a polgármesterek ennél még többet tehetnek. 

Ez a program a „Versenyképes Járások” 
nevet viseli. Sajátossága, hogy minden 
járási polgármesternek egyet kell érteni 
a rendelkezésükre álló 250 millió forint 
elköltésében.

Ez a jelentős fejlesztési forrás komolyan 
megtámogathatná kórház eszközparkját. 
Ugyanakkor a lehetőség mind a 12 települési 
polgármesterének támogatását elnyerheti, hi-
szen ez az összefogás, minden járási lakosnak 
javítaná az egészségügyi ellátását. 

Ekkora összeg már komoly előre lépést 
jelenthetne az eszközbeszerzésben és ezáltal 
a gyógyításban. Nem mellékes az sem, hogy 
nem kellene a ceglédiek nagyvonalúságára 
támaszkodni. A döntéshez mind a 12 pol-
gármester kell, de bízzunk a döntéshozók 
bölcsességében!

KOLLÁR ZOLTÁn (CLK)

KÓnYA ÁGnES ( FIDESZ-KDnP)
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CSuRRAN-CSEPPEN!
Folytatódik a város kiszipolyozása a Fidesz 
részéről. Ferenczi Norbert által javasolt új ta-
nácsnoki rendszer (tagjai: Ferenczi Norbert, 

Kónya Ágnes és Takácsné 
Györe Anett) plusz 18.5 
millió Ft-ba kerül évente 
Önöknek, egy olyan mun-
káért, amit képviselőként is 
el kell látni. Megértjük, hogy 
kell pótolni a nyugdíjat, a 
kiesett polgármester fizetést 

és a kancellári jövedelmet ebben a nehéz gazda-
sági helyzetben, de nem így. Bár a tanácsnoki 
díj egyrészét egy alapítványnak ajánlották fel 
meghatódni nem kell, hiszen az érintett alapít-
vány elnöke és tagjai a Fideszhez köthetők, így 
a visszaosztást garantált. 

Folytatódik a cégek vizsgálata, ami láthatóan 
egy rosszul komponált Fideszes színdarab. Is-
mét nem a város érdekeit célozza, hanem az 
önös érdekeket tartja szem előtt. Az sem tartja 
őket vissza, hogy közel kétszáz munkavállaló 
jelenleg aggódik a családja jövőjéért és él bi-
zonytalanságban.

Orbán Viktor mondta: „Mi soha nem vetemed-
nénk arra, hogy elhallgattassuk azokat, akik nem 
értenek egyet velünk.” – Cegléden a Fidesz mégis 
mindent elkövet, hogy az ellenzék és Dr. Csáky 
András hangja hallhatatlanná váljon. Kossuth vá-
rosában a szabad véleménynyilvánítás korlátozása 
méltatlanná teszi mindazokat a közéletre, akik 
ezzel az eszközzel élnek és ezt kiszolgálják. Így 
tett a Fidesz frakcióvezetője, amikor hivatkozva 
az általuk írt SZMSZ ide vonatkozó paragrafusára 
kurtította a cikkek hosszát, hogy nekik több hely 
jusson az újságban. Így válik a Ceglédi Hírmondót 
a Fidesz propaganda sajtójává.  

SZÓ ELSZÁLL AZ íRÁS mEGmARAD!
Némán figyelem a körülöttem zajló eseményeket! 
Sajnos nem jó irányt mutat a képviselő testü-
let a közös munka területén! Kitűzött célom a 

vállalkozások segítése együtt 
működve, dolgozva Cegléd 
lakosságával! Egy csónak-
ban evezünk szükség van 
vezetőre és evezősre, hogy 
haladjunk előre! Nem sze-
retnék konfrontálódni, nem 

vagyok és nem tartozom egyik párthoz sem! 
Bízom benne párt hovatartozás nélkül is lehet 
környezetünket építeni, szépíteni!

Fogadó órát tartok minden hónap 2. szerdáján 
15 – 17 óráig Bercsényi utca 4 – 6.

Több civil egyesületben vállalok társadalmi 
munkát, 10 éve az Ipartestület elnöke vagyok. 
Tisztelet díjat egy Forintot nem veszek fel egyik 
tisztségért sem! Az Ipartestületek Országos 
felügyelő bizottság elnökeként 3 éven át küz-

döttünk fiatalos szemlélet váltásért! A Ceglédi 
Ipartestület is példa értékűen épült fel pártok 
nélkül együtt összefogva vállalkozókkal és a 
város lakóival! A gazdasági folyamatokat ne-
héz volt megmondani, jósolni milyen irányba 
menjenek, de mindig megoldottuk! A város 
gazdaságosabb működésének átvilágítása folya-
matban van. Ami megragadott a tanulmányból 
idéznék belőle! „Néhány kiadatlan rosszabb, 
állapotú helység esetében megfontolandó a 
kedvezményes, akár rövid távú kiadás olyan 
civil szervezetek, informális közösségek, kezdő 
vállalkozások számára, akik kedvezményes vagy 
ingyenes használatért cserébe fenntartanék a 
helyiség állapotát, valamint a rendszeres haszná-
lattal kedvezőbb utcaképet érnének el. Egy-egy 
ilyen üzlethelyiség akár egyfajta inkubátorként 
is szolgálhatna kezdő vállalkozások számára, 
akik induláskor az első néhány hónapban in-
gyenesen vagy magas kedvezménnyel tudnák 
használni a kijelölt helyiséget (lásd például a 
pécsi K20 programot).

Isten Áldja a Tisztes Ipart!

LÁSZLÓ ÁGnES (CLK)

SPInDELbAUER ATTILA (CLK)
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laKOssÁGI éRtEsÍtŐ
Cegléd Város Önkormányzata tájékoztatja 
a II. számú fogászati alapellátási körzet (dr. 
Pipicz Sándor körzete) betegeit, hogy 2025. 
február 1. napjától a betegellátás helyettesí-
téssel történik! Rendelési idő:

Hétfő 8:00-11:00 
Kedd 15:00-18:00

Szerda 08:00-11:00 
Csütörtök 15:00-18:00
Péntek 8:00-11:00

Orvos: Dr. Tirkala Laura
Telefonszám: +36/30-096-7928. e-mail cím: 

2fogkorzetcegled@gmail.com.
Köszönjük az érintett lakosság  

megértését!

A magyar építészetről szóló 2023. évi C. 
törvény, valamint a helyi építészeti tervta-
nács létrehozásáról, működési feltételeiről, 
eljárási szabályainak megállapításáról szóló 
37/2024. (XII. 11.) önkormányzati rendelet 
alapján keletkező ügyekben eljáró Cegléd 
Város Helyi Építészeti Tervtanácsa üléseinek 
2025. első félévében tervezett időpontjai az 
alábbiak: 

 kérelem beadási tervtanácsi
 határideje: ülésnap:
2025. január 18. 2025. január 27.
2025. február 8. 2025. február 17.
2025. március 8. 2025. március 17.
2025. április 5.  2025. április 14.
2025. május 10. 2025. május 19.
2025. június 7.  2025. június 16.
A tervtanács ülése nem nyilvános, azon csak 

meghívott vehet részt!

az éPÍtészEtI tERVtaNÁCs ÜlésEI 
 az ElsŐ féléVBEN

A NAP VÉGÉN miNDANNYiAN  
CEGLÉDiEK VAGYuNK!

Nekünk, választott képviselőknek példát kell 
mutatnunk. A példamutatáson túl, együtt is 

kell működnünk egymással 
és legfőképp a választóink-
kal. Természetes, hogy nem 
azonos a gondolkodásunk, 
nézetünk, azonban a köl-
csönös tiszteletnek min-
dig meg kell lennie. A vá-
ros vezetése csapatmunka, 

melynek adva van a struktúrája, felelősségi 
rendszere. Sokan sokfélék vagyunk úgy a 
testületben, mint az élet más területén. Más 
a megszerzett tudásunk, más a gondolkodá-
sunk ezért szükség van a vitákra, de csak az 

előremutató, és nem személyeskedő vitákra. 
Az értelmetlen személyeskedő, rosszindulatú 
vita elveszi a fókuszt és az energiát a valóban 
fontos feladatról. Bízom a józanság és a szeretet 
erejében. Remélem idén sikerül visszatérnünk 
a valósághoz.

Az idei évről írták: „új időszámítás veszi kez-
detét kollektív és egyéni szinten is 2025-ben”

Ebben bízva és együttműködésre számítva 
fontos, hogy  az egész városunkat érintő parko-
lási, közlekedési probléma megoldásra találjon. 
Olyan mindannyiunknak megnyugtató és sok 
évig működő rendszer felállítása a célom, ami 
az ellenzéki és kormánypárti választóknak 
egyaránt megfelel. Mert mindenkit dühít a 
dugó, az autózaj és a parkolók hiánya! Mert a 
nap végén mindannyian ceglédiek vagyunk!

Ehhez a feladathoz képviselőként csak a 
munkámat, kitartásomat és kompromisszum-
képességemet tudom felajánlani.

TAKÁTSnÉ GYÖRE AnETT ( FIDESZ-KDnP)
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Az általam már többször jel-
zett mulasztásos törvénysér-
tést az idei első ülésén sem 
sikerült megszüntetnie az 
Önkormányzati Testületnek. 
Annak ellenére sem, hogy 
időközben Pest Vármegye 
főispánja törvényi kötelezett-
ségei alapján levéllel fordult 
hozzám és a Képviselő-tes-
tülethez. 

A levél a törvényességi fel-
hívásnak a testülettel való 
megismertetését kérte tő-
lem. Egyetlen mondatot idé-
zek magából a felhívásból: (a 
törvény) „az alpolgármester 
megválasztásában a polgár-
mesternek meghatározó sze-
repet kíván biztosítani, hiszen 
az önkormányzati törvény 
alpolgármesterre vonatkozó 
szabályai szerint az alpolgár-
mester funkciója a polgármes-
ter helyettesítése, munkájának 
segítése, ti. a polgármester és 
az alpolgármester közötti vi-
szony egyik kulcsa a bizalom, 
mely nélkül nem alakítható 
ki zökkenőmentes munka-
megosztás”.

A Fidesz frakciót az sem 
érdekelte, hogy a közben meg-
történt ceglédi konzultáción 
közel ezer választópolgár tá-
mogatta jelöltemet, Hegedűs 
Ágota képviselő asszonyt.

Egyéb ügyek kapcsán már 
megszokhattuk, hogy sokat 
a saját választói véleményére 
sem ad a Fidesz. 

Ezzel most is így állunk! A 
magam részéről törvényi köte-
lezettségemnek eleget tettem. 
Főispán úr 30 napot adott a 
törvényesség helyreállítására. 
A következő testületi ülés 30 
napon belül ül össze. Bízom 
benne, hogy akkor végleg le 
tudjuk zárni ezt a város mű-
ködését hátráltató ügyet.

Azt továbbra sem tudta 
hitelesen megindokolni a 
Fidesz frakció, hogy a jelöl-
tem miért nem felel meg a 
számukra. 

Gyenge indoklás volt, hogy 
mellém gazdasági szakember 
szükséges. Azért gyenge, mert 

elhangzott, hogy Hegedűs 
Ágota képviselő asszony he-
lyett bárkit jelölök, megsza-
vazzák.

Vita folyt a cégstruktúra 
átalakításáról is. László Ágnes 
képviselő asszony a tanul-
mányt készítő cég vezetőjének 
jelenlétében tényekkel bizo-
nyította, hogy több táblázat 
nem felel meg a valóságnak, 
és a vizsgálatban nem térnek 
ki a cégek saját bevételére. 
Szükség van-e egyáltalán 
erre az átalakításra?! Miatta 
ugyanis hónapokig bizony-
talanságban vannak a cégek 
munkavállalói. 

Kérdés az is, hogy a vizs-
gálat során feltárt hiányossá-
gok, amelyek kevéssé érintik 
a működést, bizonyos tevé-
kenységek költséghatékony-
ságát mérik, nem lennének-e 
javíthatók a jelenlegi szerke-
zetben. 

Meglepő módon a Fidesz is 
támogatta a képviselő asszony 
ezzel kapcsolatos javaslatát. 
Tehát hogy a végső dolgozat 
erre is térjen ki.

Mint tudják, lehet, hogy a 
jövőben ennyi felületet sem 
kapok az újságban az Önök 
tájékoztatására. 

Igyekszem majd más mó-
don elérni a választókat!

PoLGÁRmESTERi ÉRTÉKELő: DR: CSÁKY ANDRÁS

tOVÁBB fOlYtatÓDIK az ERŐfItOGtatÁs 
(és a választói akarat semmibe vétele)
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Mint mindent évben – idén 
is ünnepségen köszöntötte 
az önkormányzat a kulturális 
életben dolgozókat. Január 
22-án van a Magyar Kultú-
ra napja, annak emlékére, 
hogy Kölcsey Ferenc 1823-
ban ezen a napon fejezte be 

a Himnuszt. A Kossuth Mű-
velődési Központban tartott 
esemény szomorú aktualitás-
sal kezdődött. Gyertyával és 
néma főhajtással emlékeztek 
Farkasházi istván drámape-
dagógusra, közművelődési 
szakemberre, a Kossuth Mű-

velődési Központ egykori 
igazgatóhelyettesére, majd a 
kultúra napi ünnepség részt-
vevőit a polgármester köszön-
tötte. Dr. Csáky András úgy 
fogalmazott: az anyanyelv, 
a történelem és a kultúra az, 
ami összeköt bennünket a 
múlttal, a jelennel és a jövő-
vel, és ami összeköt minket 
egymással is. 

DR. CSÁKY ANDRÁS, 
polgármester: Cegléd mindig 
is büszke volt arra, hogy hoz-
zájárulhatott a magyar kultúra 
fejlődéséhez. Itt, Cegléden is 
számos művész, író, zenész és 
tudós alkotott és alkot ma is, 
akik mind hozzájárultak és já-
rulnak ahhoz, hogy a magyar 
kultúra palettáján Cegléd is 
erős szín legyen.

Az ünnepi köszöntő után 
adták át Cegléd Város Kul-
túrájáért elismeréseket. Idén 
hárman vehették át a városi 

ÜNNEPséG a MaGYaR KultúRa NPjÁN
Idén hárman vehették át a Cegléd Város Kultúrájáért elismerést. 
Györe Andrea, Sági Judit és Solymosi Sebestyén vehették át a 
kitüntetést a Művelődési Központban, a városi ünnepségen. 
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kitüntetést. Elsőként Györe 
Andreát szólították színpadra. 
A Kossuth Művelődési Köz-
pont művelődésszervezőjének 
nagy szerepe van a kulturális 
értékek közvetítésében. Hozzá 
tartoznak a Rivalda, Pódium 
és Melódia színházbérletek, 
és a Déryné program. 

Ugyancsak Cegléd Város 
Kultúrájáért elismerést ve-
hette át Sági Judit pedagógus, 
művelődésszervező, könyv-
táros és a ceglédi mozi egy-
kori munkatársa, aki négy 
évtizeden át szolgálta a ceg-

lédi fiatalok tehetségének 
kibontakozását. 

Cegléd Város Kultúrájéért 
elismerést érdemelt ki példa-
mutató zenei tevékenyséégért 
Solymosi Sebestyén klarinét 
tanár, az Erkel Ferenc Ze-
neiskola igazgatóhelyettese, 
akit művészpedagógusként 
gyakran hallhatnak a ceglé-
diek, szólóban és kamarazenei 
formációkban egyaránt fellép. 
Rendszeresen készíti fel tehet-
séges növendékeit országos 

és regionális versenyekre. Az 
elismeréseket Kónya Ágnes, 
a Humán Bizottság elnöke 

és Dr. Csáky András adta át. 
Az ünnepségen a Kossuth 

Művelődési Központ vezetője, 
Détári-Lukács Ágnes számolt 
be arról milyen sokrétű tevé-

kenységet folytattak a ceglédi 
kulturális intézmények 2024-
ben. Az ünnepség oroszlán 
Szonja, Hámori Gabriella és 
Wunderlich József zenés-iro-
dalmi műsorával zárult. 
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Jól emlékszem, amikor 2014. 
december végén néhány kollé-
gával és lelkes családtagokkal 
közösen egy szekeret állítot-
tunk össze a teremben, s azt 
hordókkal, demizsonokkal, 
kereplőkkel, növényekkel dí-
szítettük fel annak érdekében, 
hogy minél élőbbé tegyük a 
hagyományt.

Az addig szokatlan, első 
pillantásra meghökkentő ins-
talláció új korszak kezdetét je-
lentette kiállításrendezéseink 
sorában is.

A tárlat fogadtatása pe-
dig minden elképzelésünket 
felülmúlta: három hét alatt 
több, mint háromezren néz-
ték meg azt. 

Ez a kimagasló érdeklődés 
hitet adott számunkra, meg-
erősített bennünket abban, 
hogy hagyományt teremt-
sünk, s a Magyar Kultúra 
Napja alkalmából, minden év 
első tárlatán újabb és újabb vé-
dett örökségünket mutassuk 
meg a művészetek és a magyar 
kultúra iránt érdeklődőknek. 

Az elmúlt tíz esztendőben a 
busójárás hagyományát köve-
tően elhoztuk Ceglédre Kalo-
csa, Sárköz és a Nagykunság 
védett néprajzi örökségét. 

Megismerkedhettek látoga-
tóink a halasi és a höveji csip-
kevarrás évszázados értékeivel 
és a tápéi gyékényszövéssel. A 
kékfestő mesterek lenyűgöző, 
kitartó munkáját bemutató ki-
állítás megvalósításában mind 
az öt még működő kékfestő 
műhely részt vett.

A mohácsi fekete kerámiá-
nak a török időkig visszanyúló 
múltjával és jelenével Horváth 
János, a Népművész Mestere 
örökségén és Lakatos László 
Népi Iparművész páratlan 
tudásán és gyűjteményén ke-
resztül ismerkedhettek meg.

Mindezt a kulturális kincset 
idén – 2025. január 18-án, – 
10. alkalommal a Békés me-
gyei Népművészeti Egyesület 
koronázta meg.

A békés megyei szűcshím-
zés mintavilágának fenn-
maradása, annak napjaink 
iparművészetében való tovább 
éltetése kitartó munkájuk 
eredménye. Méltán kerülhe-
tett fel 2021-ben a Szellemi 
Kulturális Örökség Nemzeti 
Jegyzékére.

a HaGYOMÁNY tIsztElEtE
2015. január 9-e jelentős nap volt a Kossuth Művelődési Központ 
történetében. Ezen a napon nyitottunk először olyan tárlatot, 
amely a Szellemi Kulturális Örökség nemzeti Jegyzékén szere-
pel. A mohácsi sokacok messze földön híres, több évszázados 
farsangi népszokását, a mohácsi busójárást elevenítettük fel a 
Ceglédi Galéria falai között.
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A szűcsök által díszesen 
kivarrott ködmönök a 18-19. 
század fordulóján elterjedt 
viseleti darabjai voltak Békés 
megye lakosságának, majd 
alig egy évszázaddal később 
a hagyományos bőrruhák 
viselete megszűnt.

„A bemutatott anyagban 
egy olyan örökségről van szó, 
amit a táj néprajzi tagozódá-
sa, a földrajzi környezet, a 
betelepült nemzetiségek által 
hozott műveltség, a paraszti 
társadalom összetettsége tet-
tek sokszínűvé és egyedivé”.

A különböző nemzetiségek 
más-más díszítést kívántak 
a szűcsöktől. Ornamenti-
ka és szabás tekintetében 
hat szűcsközpont alakult ki 
Békés megyében: Békésen, 
Mezőberényben, Szarvason, 
Tótkomlóson, Gyulán és Bé-
késcsabán. A kiváló mesterek 
a szűcsközpontokra jellemző 
sajátos kompozíciót, díszít-
ményt, színvilágot, szabás-
vonalat fejlesztettek ki.  

Ez a sokszínűség és egye-
diség jól megfigyelhető az 

egymástól határozottan elkü-
lönülő enteriőrökben, mégis 
ízlésesen egységes képet mu-
tató kiállításban, mely dr. ily-
lyés Károlyné, a Népművészet 
Mestere, rendező munkája.

Hogy élhet tovább a majd-
nem feledésbe merült hímzés?

Az 1970-es években Bé-
kés megyei kézművesek 
nagy erőfeszítéseket tettek a 
ködmönök mintavilágának 
fennmaradásáért, mely to-
vább él napjaink népi ipar-
művészetében.  A ködmönök 
hímzésének ornametikáját 
alkotóelemeire bontották, és 
az új funkciónak megfelelően 
a régi hagyományok tisztelet-
ben tartásával próbálták újra 

fogalmazni, és a mai használa-
tának megfelelően alkalmazni 
a mintakincset.  

A múlt és a jelen találko-
zása.

A kiállítás legértékesebb da-
rabja az 1883-ban Zahradnyik 
Pál szűcsmester által készített 
tótkomlósi ködmön. A mester 
a nevét és az évszámot a gallér 
prémezése alatt, az alapbőr-
ben örökítette meg kékítővel 
írt kalligrafikus betűkkel.

Megtiszteltetés számunkra, 
hogy 40 hímző 139 munkáján 
keresztül lehetőségünk van 
megmutatni az érdeklődők-
nek a szinte feledésbe merült 
mesterség továbbélését. 

A kiállítás az V. Anyáról-le-
ányra Folk Nap alkalmából 
– 2025. január 18-án nyílt – a 
Nemzeti Kulturális Alap tá-
mogatásával.

Felhasznált irodalom: Dr. illés 
Károlyné: Békés megye hímző-
kultúrája. – Békés megyei Nép-
művészeti Egyesület. – 2021.

Ceglédi Galéria_Kiállítás is-
mertető_Békés megyei NE.

KozmaI.
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A jelenlegi adottságok mellett 
ugyanis a gyógykezelések tel-
jes kapacitáskihasználtsággal 
folynak, így az új gyógyásza-
ti szolgáltatások csak egy új 

épületben valósíthatóak meg.  
Az ehhez szükséges kezelő-, 
pihenő- és mosdó helyiségek 
egy, a gyógyfürdőhöz közös 
folyosóval kapcsolt 400 m2-es, 
kétszintes, akadálymentes, csú-
szásmentes épületszárnyban 
kapnak majd helyet. 
Épületgépészeti és elektromos 
ellátása a régi épületszárnyból 
is megoldható, így hatéko-
nyabb energiafelhasználás és 

gazdaságosabb üzemeltetés va-
lósulhat meg.  Az új szárnyban 
helyet kapnak speciális eszkö-
zökkel felszerelt tornatermek, 
iszapkezelők, egy szénsavkád 
és egyéb gyógyászati helyisé-
gek is. Szűcs Ádám elmondta: 
a város, a kivitelező és minden 
beruházást segítő mellett ki-
emelt köszönet illeti dr. Tarkó 
irén főorvost is, hiszen az ő 
20 éves szakmai munkája ala-
pozta meg ezt a beruházást 
is. A város, de kifejezetten a 
városrész életében is fontos ez 
a fejlesztés – erről már dr. Fe-
renczi Norbert önkormányzati 
képviselő beszélt. 

Dr. Ferenczi Norbert: Azt 
hiszem, hogy nincs nagyobb 
öröm annál, mint hogy egy 
olyan közösség hirdetheti ki 
magáról, hogy gyógyulni vá-
gyók jönnek ide, mint az öreg-
szőlői, budai úti közösség. 
Nincs nagyobb öröm annál, 
mint hogy egy ilyen közösség 
képviselőjeként arról tudunk 

beszámolni, hogy ide jönnek 
majd gyógyulni az emberek és 
ezt a helyet fogják majd válasz-
tani és tudjuk már, hogy ez a 
helyet fogják választani, hiszen 
a gyógyhellyé minősítés már a 
küszöbön áll.

A fejlődés pedig még ezzel 
a beruházással sem ér véget – 
emelte ki beszédében a város 
polgármestere. Dr. Csáky And-
rás elmondta: aláírásra vár egy 
támogatói szerződés, egy két 
és fél milliárd forintos szintén 
elnyert pályázattal, ami további 
energetikai beruházásokat tesz 
lehetővé itt a fürdőben, aminek 
a végén a remények szerint már 
az energia igény szempontjából 
nullássá fog válni a fürdő.

Az ünnepélyes alapkőleté-
telen a térség országgyűlési 
képviselője, Földi László köszö-
netet mondott mindenkinek, 
aki a beruházás sikeréhez. 

Földi László: elsősorban 
köszönetet mondok azoknak, 
akik a pályázat előkészítésében, 
megírásában részt vettek. Kö-
szönetet mondok a magyar 
kormánynak, amely kiemelt 
támogatásként kezelte ezt a 
fürdőfejlesztést. 

Ugyanígy a két és fél milli-
árdos további nagy fejlesztést. 

Ünnepélyes alapkőletétellel hivatalosan is elindult az a beruhá-
zás, amelyre mintegy 400 millió forint vissza nem térítendő eu-
rópai és hazai forrást nyert a város. Az új kétszintes, szintenként 
200 négyzetméteres szárnynak köszönhetően minden, nEAK 
által finanszírozott kezelést el tudnak majd látni – mondta a 
Termálfürdő ügyvezetője, Szűcs Ádám. 

éV VéGéRE ElKészÜlHEt az új szÁRNY
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Sajtóközlemény

Mintegy 400 millió forintból épülhet meg egy új gyógyászati épületszárny a Ceglédi Termálfürdőben.

2025.01.17.

Mintegy 399,11 millió forint vissza nem térítendő európai uniós támogatásból valósulhat meg a
Ceglédi Termálfürdő új gyógyászati épületszárnya. A beruházás a Széchenyi Terv Plusz 
programjának Terület- és Településfejlesztési Operatív Program Plusz keretén belül valósulhat
meg.

Cegléd Város Önkormányzata 399.110.000 forint vissza nem térítendő európai uniós támogatást nyert 
az „Helyi és térségi turizmusfejlesztés” című, TOP_Plusz-1.1.3-21-PT1 azonosító számú pályázaton,
a „Gyógyászati épületbővítmény Ceglédi Termálfürdőben” elnevezésű programra. 

A megvalósuló projekt fejlesztési iránya a szolgáltatások és gyógykezelések bővítésére irányul, a
meglévő gyógyvízre, illetve a komoly szakmai presztízsű gyógyászati személyzetre alapozva. A
jelenlegi adottságok mellett, a gyógykezelések teljes kapacitáskihasználtsággal folynak, így az új 
gyógyászati szolgáltatások csak egy új épületben valósíthatóak meg. 

Az ehhez szükséges kezelő-, pihenő- és mosdó helyiségek egy, a gyógyfürdőhöz közös folyosóval 
kapcsolt 400 m2-es, kétszintes, akadálymentes, csúszásmentes épületszárnyban kapnak majd helyet. Az 
új szárny stílusában illeszkedik a már meglévő épülethez. Épületgépészeti és elektromos ellátása a régi 
épületszárnyból is megoldható, így hatékonyabb energiafelhasználás és gazdaságosabb üzemeltetés 
valósulhat meg. Az új tervezett épület egy sávalapra készült vasbeton pillérekkel megerősített kétszintes 
(földszint + emelet) épület. A vasbeton pillérek közé teherhordó vázkerámia kitöltőfalazat készül 
homlokzati szigeteléssel. A tetőszerkezet kialakítása is kapcsolódik majd a meglévő épületszárnyhoz. 

Az új szárnyban helyet kapnak speciális eszközökkel felszerelt tornatermek, iszapkezelők, egy 
szénsavkád és egyéb gyógyászati helyiségek is.

Kedvezményezett neve: Cegléd Város Önkormányzata
Pályázati felhívás neve, kódszáma: „Helyi és térségi turizmusfejlesztés” TOP_Plusz-1.1.3-21
A pályázat címe: „Gyógyászati épületbővítmény Ceglédi Termálfürdőben”
Szerződött támogatás összege: 399 110 000 Ft
Támogatás intenzitása: 100 %
Támogatás forrása: Európai Regionális Fejlesztési Alap és Magyarország Kormánya
A beruházás tervezett kezdő időpontja és várható befejezése: 2024.08.20 – 2025.12.31.
Projekt azonosító száma: TOP_PLUSZ-1.1.3-21-PT1-2022-00031

További információ kérhető: sajtoreferens@cegled.hu
A projektről bővebb információt a https://cegled.asp.lgov.hu oldalon olvashatnak.
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a DONI ÁlDOzatOKRa  
EMléKEztEK

Csendes koszorúzással emlé-
keztek a 82 évvel ezelőtti doni 
katasztrófa áldozataira az I. és 
II. világháborús emlékműnél. 
A 2. magyar hadseregből meg-
közelítőleg 50 ezren hunytak el, 
legalább ennyien megsebesültek 
vagy eltűntek, és majd’ 28 ezren 
estek hadifogságba.

A Felszegi református gyülekezet templomá-
ban indult el és hat estén át tartott az Öku-
menikus imahét. Az ökumenikus imahetet 
világszerte minden év január harmadik heté-

ben rendezik meg. A rendezvénysorozat célja, 
hogy a világ Krisztus-hívő felekezetei közösen 
imádkozzanak a keresztények egységéért. Az 
imahét idei választott témája: Hiszed-e ezt?

90. szÜlEtésNaP

Otthonában, 90. születésnapja 
alkalmából köszöntötte Tóth 
Károlynét december 16-án 
Hegedűs Ágota és László Ág-
nes önkormányzati képviselők. 
Erzsike néni a Szabad Föld 
Termelőszövetkezetben iro-
dán dolgozott, ezután a törteli 
KIOSZK-hoz került szintén 
irodai munkára, onnan ment 
nyugdíjba. Nyugdíjazása után 

még tíz évet dolgozott egy zöld-
séges boltban. Férjével ’52-ben 
házasodtak össze, 67 évig éltek 
együtt. A szépkorú ünnepelt a 

mai napig főz, emellett szereti a 
természetet és a galambászatot, 
ezekben leli örömét. Erzsike 
néninek mindene a család, de a 
szerető közeg mellett fontosnak 
tartja a munkát is. Mint mond-
ja: az embernek mindig el kell 
foglalnia magát és tevékenyen 
kell élnie. Erzsike néninek két 
fia született, négy unokájában 
és öt dédunokájában teljesedik 
ki a családi szeretet.
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Életének 75. évében elhunyt Farkasházi 
István drámapedagógus, közművelődési 

szakember. Farkasházi István, 1950-ben szü-
letett, Budapesten. Édesapja vidéken akart 
gazdálkodni, ezért költöztek Ceglédre. 

Mezőgazdasági technikumba járt, de korán 
kiderült, humán 
érdeklődésű. 
Osztályfőnöke 
Irházi Sándor 
a művészi pá-
lya felé terelte. 
Kémia  órán 
Arany- és Ka-
rinthy-műveket 
kellett előadnia. 
Majd kirakat-
rendező és cím-
festő lett Nagy 
László Lázár 
műhelyében.  
A katonaság 
ideje alatt vett 
részt versmon-
dó versenyeken, 
Ki mit tud?-on, 
egy szál gitár-
ral lépett fel sok 
helyen. Később 
Nyársapáton 
kezdett dolgoz-
ni a művelődési 
ház és könyvtár 
igazgatójaként. Innen a ceglédi művelődési 
központba vezetett útja. 1975-től 1991-ig 
dolgozott művészeti előadóként, majd igaz-
gatóhelyettesként. 

Hozzá tartoztak például az akkor virágzó 
ifjúsági klubok és az általa vezetett színjátszó 
csoportban ismerkedtek meg sokan a világot 
jelentő deszkák varázsával is. Több dráma és 

színházi fesztivál, szakmai fórum fűződik 
nevéhez, többek között a nagymúltú szolno-
ki Globe Országos Diákszínjátszó Találkozó. 
A magyarországi amatőr színjátszás sokat 
köszönhet neki. A Kaláris együttes vezetője-
ként pedig a kortárs irodalom elhivatott nép-

szerűsítője volt.  
Vezette a szol-
noki Aba No-
vák Kulturális 
K ö z p o n t o t , 
majd a zagyva-
rékasi Móricz 
Zsigmond Mű-
velődési Há-
zat irányította, 
mindeközben 
a ceglédi Patkós 
Irma Művészeti 
Iskola dráma-
tanára  volt , 
de dolgozott a 
Gödöllői Pető-
fi Művelődési 
Központban is. 
1999 és 2000 
között a Kultu-
rális Miniszté-
rium Kabinet 
főtanácsadója 
volt.2010-ben 
ugyan nyug-
díjba ment, de 

beiratkozott a Pannon Egyetemre dráma és 
színházpedagógus szakra, tanított Szegeden 
és a Gór Nagy Mária Színitanodában. 

Népművelő munkáját Bessenyei György-díj-
jal ismerte el a szakma, átvehette a Magyar 
Kultúra Lovagja kitüntetés is. 

Farkasházi István január 20-án, családja 
körében hunyt el. 

IN MEMORaM
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VÁltOzÁsOK a PIaCON

Mostantól termelői- valamint kézműves 
termékek is árusíthatók a belvárosi pia-
con. A képviselő-testület módosította a 
piac működéséről szóló rendeletet, mert 
korábban több termelő és kézműves is 
jelentkezett a piacot üzemeltető Várvag 
Kft.-nél, hogy itt is szeretné vevők elé 
vinni portékáját. De nem csak ez az 
újdonság, hamarosan börzéknek is 
helyet ad majd a piac. 

Tizedik alkalommal rendez-
tek óévbúcsúztató csergetést 
Cegléden. A jubileumi ese-
ményen karikás ostorral bú-

csúztatták a 2024-es esztendőt 
a Ceglédi Hagyományéltető 
Baráti Kör tagjai, valamint 
meghívásukra az ország szá-

mos pontjáról érkezett vendé-
gek. A látványos felvonulással 
évről-évre a törökök elűzésére 
emlékeznek.

VIGYÁzat! CsalÓK! 

Időről időre felbukkannak az unokázós csalók. 
Ők azok, akik azért hívják fel az időseket, hogy 
pénzt szerezzenek tőlük azzal az indokkal, hogy 
az unokájuk bajba került, vagy baleset érte és nem 
tudnak hazajönni külföldről. A csalók általában 
nem elégszenek meg kis összegekkel, többszázezer 
vagy akár többmilliiót is kérnek. Ez történt legutóbb 
is, amikor egy idős asszonyt – magát ügyvédnek 
kiadva – hívta fel a csaló és azt mondta: unokája 
külföldön bajba került és akár börtön is várhat rá. 
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laKOssÁGI tÁjéKOztatÁs
BM Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság Gazdasági Ellátó Központ

Kéményseprő Ipari Tevékenységet Ellátó Igazgatóhelyettesi Szervezet
tájékoztatása alapján közöljük, hogy

CeGléDen a TársasházI sormunKáK  
elvéGzéséT

2025. január 1. és május 31. közötti időszakra 
tervezik.

HaNGVERsENY  
a zENEIsKOlÁBaN

A Magyar Kultúra Napja alkalmából 
tartottak hangversenyt az Erkel Ferenc 
Alapfokú Művészeti Iskolában. Az intéz-
ményben már hagyomány, hogy a diákok 
és tanárok közös koncerttel köszöntik 
a jeles napot és persze a közönséget…

újaBB PROGRaM a MOzIBaN
Közönségtalálkozók, koncertek után is-
mét újabb műfaj jelent meg a moziban. 
Egy rendhagyó, a színházat és a stand 
upot ötvöző estre várták a nézőket. A 
színházat Szőlőskei Timi és Haumann 
Petra színművészek, a stand up-ot pedig 
Lórán Barnabás képviselte…. 

újaBB laKÁsOK újulNaK MEG

Már majdnem teljesen befejezte a Várvag 
Kft két Szabadság téri, önkormányzati 
lakás felújítását. Egyikről már a pályáza-
ti felhívás is megjelent a cég weboldalán. 
De nem csak erre várják a leendő bérlő 
jelentkezését. Több ingatlant, többféle 
feltétellel is kínálnak… 
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Önkormányzati képviselők, 
intézményvezetők, cégtulaj-
donosok, egyházak és civil 
szervezetek képviselői mellett 
a város kulturális és gazdasá-
gi életének szereplői is részt 
vettek az újévi fogadáson a 
Városházán. Több éves ha-
gyomány, hogy az önkor-
mányzat fogadásra invitálja 
a város életében meghatározó 

szerepet betöltő közösségek 
képviselőit. A polgármester 
elmondta: nehéz volt a ’24-es 
esztendő, amin nem segített 
a szolidaritási kötelezettség 
duplájára növekedése, az 
energiakompenzáció hiánya, 
vagy hogy a tervezett és meg-
valósult iparűzési adó bevétel 
között 400 millió forint volt 
a különbség. A városvezető 

ennek fényében értékelte az 
eredményeket.

„Eredménynek tekintem, 
hogy intézményeink zök-
kenőmentesen működtek. 
Köszönet az abban dolgozók 
áldozatos munkájáért. A fel-
tételeket folyamatosan bizto-
sítani tudtuk. Nem szorultunk 
hitelfelvételre, igaz, volt idő-
szak, amikor a számlákat nem 
tudtuk időben kiegyenlíteni. 
Türelmükért köszönet illeti az 
érintett szolgáltatókat és vál-
lalkozásokat. Külön köszönet 
illeti az adófizetőket, legyen 
szó akár helyi, akár közpon-
ti költségvetésről, ugyanis 
ők tették lehetővé bizonyos 
beruházások elvégezését.” – 
fogalmazott a polgármester.

Több útfelújítási-, csapa-
dékvízelvezetési- és közvilá-
gításbővítési munka is zajlott 
a tavalyi esztendőben. Több 
mint 600 m2-en útburkolást 
végeztek. 

Megépült a Csengettyűs 
utca és megújult a Török 

újéVI fOGaDÁs a VÁROsHÁzÁN
Minden segítő kéz, ami a közösségünkért hangzik vagy mozdul, 
hozzátesz ahhoz, hogy egy boldogabb, élhetőbb és szeretettel 
telibb Ceglédet építsünk – fogalmazott újévi köszöntőjében 
dr. Csáky András. A polgármester a Városházán tartott hagyo-
mányos újévi fogadáson az elmúlt időszak mellett a jövőbeli 
tervekről is beszélt.



25. oldal

Ignác utca is. A lakosság be-
vonásával nagyjából 1500 m2 
járdát sikerült felújítani. Hat 
utcában bővült a közvilágítás 
és több mint 80 lámpatesttel 
sűrítették a városi világítást. 
Több helyszínen korszerű-
sítették a csapadékvíz elve-
zetőrendszert is. Emellett 
befejeződött a Gyógy- és 
Strandfürdő épületenergeti-
kai korszerűsítése, mely 250 
millió Ft. pályázati pénzből 
valósult meg. Dr. Csáky And-
rás a jövőbeli kilátásokról is 
beszélt.

„A most induló esztendő 
lehetőségeit illetően az eddigi-
nél is nagyobb a bizonytalan-

ság. Az új testület megalaku-
lásakor már ismert volt, hogy 
ebben az évben szolidaritási 
hozzájárulás címén több mint 
587 millió forintot vonnak el a 
várostól. Ha iparűzési adóból 
többletbevételünk képződne, 
azt elvonják a „Versenyképes 
járások” címet viselő program 
keretében. Ebből következik, 

hogy iparűzési adóbevételt 
illetően az idei esztendőben 
csak a múlt évi eredménnyel 
számolhatunk.”

A jövőbeli tervekkel kap-
csolatban elmondta: néhány 
héten belül elindul az autista 

nappali ellátó épület beru-
házása a Szűcs telepen. A 
Ceglédi Termálfürdőben 399 
millió Ft pályázati pénzből 
megkezdődtek a Gyógyászati 
épületbővítmény munkálatai, 
ez a tervek szerint idén szin-
tén megvalósul. Ugyancsak a 
fürdő kapcsán egy 2,5 milliárd 
forintos további korszerűsítési 

pályázat is nyert. A polgár-
mester arról is beszélt: a kö-
telezően ellátandó feladatok 
biztosítása az elsődleges, csak 
ezt követően beszélhetünk 
fejlesztésekről. Hozzátette: 
bízik abban, hogy a központi 
támogatás és a saját forrásaik 
erre elegendőek lesznek.

„Mint látják, a jövő tele van 
bizonytalanságokkal, de tele 
van lehetőségekkel is. Nem 
csupán a nagy célok szintjén, 
hanem a mindennapok apró 
pillanataiban is. Minden ked-
ves szó, minden segítő kéz, 
ami a közösségünkért hang-
zik vagy mozdul, hozzátesz 
ahhoz, hogy egy boldogabb, 
élhetőbb és szeretettel telibb 
Ceglédet építsünk. Hiszek 
benne, hogy minden ceglédi 
ember, akár egyénileg, akár a 
közösség részeseként hozzá-
járulhat egy jobb jövőhöz.”

Az újévi fogadáson köz-
reműködött Szabó Sára, a 
Református Általános Iskola 
8. osztályos diákja, valamint 
mráz János Dávid és Császi 
Balázs, a gimnázium 9. osz-
tályos tanulói.
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A műsorváltoztAtás jogát fenntArtjuk!

A CEgLédI gEORgE PAL FILMSZíNhÁZ MűSORAJÁNLATA

Filmajánló:

aMERIKa KaPItÁNY: széP új VIlÁG
Röviddel azután, hogy személyesen találkozik az 
Amerikai Egyesült Államok frissen megválasztott új 
elnökével, Thaddeus Ross-sal, Sam Wilson egy nem-
zetközi incidens kellős közepén találja magát. Mielőbb 

rá kell jönnie, milyen cél vezérli az alávaló, globális 
terv végrehajtóit, különben az értelmi szerzője az egész 
világot vörösre festi. 
Főszereplők: Harrison Ford, Liv Tyler.

mozi-
műsor

janUáR 30-Tól FEBRUáR 5-iG 
PATKÓS IRMA TEREM
Peddington Peruban – családi kalandfilm csütörtöktől 
szerdáig 16 órai kezdettel 
Élőhalottak! – horror, misztikus film csütörtöktől szom-
batig 18, hétfőtől szerdáig 20 órai kezdettel 
Farkasember – horror, thriller csütörtöktől szombatig 
20, hétfőtől szerdáig 18 órai kezdettel
Sonic, a sündisznó 3 – családi kalandfilm - szombat 
14 órakor

HUSZÁRIK ZOLTÁN TEREM 

DaC Film – dokumentumfilm hétfőtől szerdáig 15:30 
kezdettel 
Szerethető – romantikus dráma csütörtöktől péntekig 
15.45 kezdettel 
Véletlenül írtam egy könyvet – romantikus családi 
film csütörtöktől péntekig 17:45, hétfőtől szerdáig 20 
órai kezdettel 
a szer – horror csütörtöktől péntekig 19:45, hétfőtől 
szerdáig 17:30 kezdettel

FEBRUáR 6-Tól 12-iG 
PATKÓS IRMA TEREM 
Sonic, a sündisznó 3 – családi kalandfilm szombaton 
és vasárnap 14 órai kezdettel 
Peddington Peruban – családi kalandfilm csütörtöktől 
szerdáig 16 órai kezdettel 
Futni mentem – magyar romantikus vígjáték csütörtök-
től szombatig 18, vasárnaptól keddig 20 órai kezdettel 
Hogyan tudnék élni nélküled? – magyar zenés 
vígjáték- csütörtöktől szombatig 20 órai, vasárnaptól 
szerdáig 18 órai kezdettel 
amerika kapitány: Szép új világ – sci-fi, kalandfilm 

PREmiER ElŐTTi VETÍTÉS
Február 12-én, szerdán 20 órakor 

HUSZÁRIK ZOLTÁN TEREM 
Vaiana 2- családi kalandfilm szombaton 14:45, vasár-
nap 14 órai kezdettel 
Véletlenül írtam egy könyvet – romantikus családi 
film csütörtöktől szerdáig 16:30 kezdettel 
a brutalista - feliratos, angol dráma  csütörtöktől 
szerdáig 18:15 kezdettel 
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Ceglédi Hírmondó

Havonta Ceglédről

A VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 
INgYENES LAPJA
Felelős kiadó: Ceglédi TV  
Közhasznú Nonprofit Kft.
ctv@ctv.hu
Főszerkesztő: 
Pap Zsolt
Felelős szerkesztő: 
Junghansz Anita
hU ISSN 0864–7798
Megjelenik havonta  
16.000 példányban
Fotók: Kisfaludi István és  
            Szokolai Attila
 Nyomdai munkák:

Ceglédi
Hírmondó

A Ceglédi televízió adását 
az alábbi csatornákon találja 

meg a különböző 
kábelszolgáltatóknál.

VODafON (uCP):  
508

DIGI (INVItEl):  C11

tCOM:  139, 256

PR-tElECOM:  
139

Minden hétköznap 18 órától 
nézze nálunk a helyi híreket!

Várkonyi István Általános Iskola ismét részt 
vett a „SzékelyKapuk – Zöld Kapuk” pályázat 
által meghirdetett karácsonyi betlehemezésben. 
Cegléd több intézményében mutatták be műso-
rukat, gyerekek és felnőttek előtt egyaránt.  A 
hangszerrel, énekkel, tánccal és pásztorjátékkal 
fűszerezett „betlehemes” játék szereplői az 5. év-

folyamos diákok voltak, az intézmény tanulói. A 
pályázat által a gyerekek jobban megismerhették 
a Kárpát-medencében élők hagyományait, szo-
kásait, így ápolva kultúránkat. Felejthetetlen 
pillanatokat szereztek az apróságoknak az óvo-
dákban, iskolatársaknak, felnőtteknek egyaránt, 
így hirdetve a szeretet igazi üzenetét.

a szEREtEt IGazI ÜzENEtE
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